
POGOVOR Z DELEGATOM ZA 12. KONGRES ZKJ

Komunist ne sme biti nikoli »upokojen«
Na programsko volilni konferenci ob-

:inske organizacije ZK so člani izvolili dva
delegata za 12. kongres ZKJ in sicer Vilija
Beliča in Alojza Dolničarja.

S slednjim smo se pogovarjali tik pred
pričetkom tega največjega zbora jugoslo-
fanskih kotnunistov. Alojza Dolničarja,
losilca partizanske spomenice 1941, ak-
:ivnega družbenopolitičnega delavca naj-
srže ni potrebno posebej predstavljati.
Zapišemo naj Ie, da je bil vrsto let namest-
rrik sekretarj.a občinskega komiteja ZKS
Ljubljana Vič-Rudnik, sedaj pa že drugi
mandat uspešno vodi občinsko organizaci-
io ZRVS.

KAKO BI OCENILl PRIPRAVE NA
12. KONGRES?

»Če bi ocenjeval razpravo v zadnjih me-
iecih, bi lahko rekel, da je bila v neki meri
itrnjena že na kongresih Zveze komuni-
tov v vseh republikah in pokrajinah. Tako
e tudi predložena resolucija pravzaprav
lokument akcije vseh jugoslovanskih ko-
nunistov. Z ozirom na sedanjo družbe-
loekonomsko situacijo pa se moramo za-
'edati, da bomo resolucijo morali dosle-
Ino izvajati vsi. Pa ne z besedami, ampak z
ikcijo.«

KATERE NALOGE NAJ BI BILE
POLEG PEREČIH VPRAŠANJ EKO-
VOMSKE STABILIZACIJE ŠE V
3SPREDJU?

»Mislim, da bomo na kongresu sprego-
/orili tudi o krizni mednarodni politični
iituaciji. Globoko se zavedamo, da sta
nirno življenje in ustvarjanje svetovnega
jomena predvsem za neuvrščene dežele.

Dodal bi še to, da sta prav vprašanji
lresničevanja politike družbenoekonom-

ske stabilizacije in razreševanja mednaro-
dnih zapletov pravzaprav tista dva proble-
ma, katerih razreševanje pogojuje vrsto
naših ostalih nalog.

TUDI TEH NALOG NI MALO,
KAJNE?

»Res je, ni jih malo, vendar nam komu-
nistom je na splošno znano katere so te
naloge in kakšne so. O tem, kako jih bomo

Alojz
Dolničar

razreševali smo že tnnogokrat spregovorili
in sprejeli s tem v zvezi kopico sklepov. Če
bi na kongresu sprejeli samo sklep, dovoli-
te, da nekoliko karikiram, in sicer, da spre-
jemamo vse dosedaj sprejete sklepe in na-
loge in da jih bomo dosledno uresničevali,
po tem je to ogromno. Ogromno pač zato,
ker nam je Titova pot na kateri gradimo
socializem jasna, samo tako se moramo
ravnati in po tej poti moramo izpeljati
akcije.«

V ČEM JE SLABOST NAŠIH DOSE-
DANJIH AKTIVNOSTI?

»Zelo poenostavljeno povedano, manj
ustvarimo manj damo od sebe moči in
prizadevanj, kot jih damo recimo na papir.
Včasih se še premalo zavedamo, da mora-

mo biti temeljiti v naših dogovorih, prema-
lo se še zavedamo, da ni in ne bo nikogar
izven nas, ki bi to ali ono opravil namesto
nas, še najmanj pa bi to namesto nas opra-
vil čas.«

DELUJETE V OSNOVNI ORGANl-
ZACIJI ZK V KS VIČ?

»Že nekaj časa delujem v tej osnovni
organizaciji. Včasih se npr. srečujemo ob
obravnavi partijskih dokumentov z vpra-
šanji, češ, da smo upokojeni, pa kaj lahko
sploh prispevamo. Mislim, da takšna ra-
zmišljanja niso pravilna. Komunist ne sme
in ne tnore biti nikoli upokojen. Vedno
mora biti in živeti v sredi dogajanj,
res je, da najbrže ne more vedno
enako prispevati k razreševanju, biti pa
mora zato informiran, da je sposoben in
pripravljen pojasniti stališča in akdjo
ZK.«

BILI STE ŽE DELEGAT NA REPU-
BLIŠKEM KONGRESU?

»Da, kot delegat sem sodeloval na 7.
kongresu ZKS. Želel pa bi izraziti svoje
zadovoljstvo nad zaupanjem, ki mi je biio
izkazano z izvolitvijo za delegata na 12.
kongresu ZKJ. Ta naloga in to zaupanje
sta mi v ponos in čast, da se bom ob 40
letnem »partijskem stažu« udeležil največ-
jega zbora jugoslovanskih komunistov.

BOSTE SODELOVALI V RAZ-
PRAVI?

»Prijavil sem se za delo v komisijah za
organiziranost in razvoj odnosno za sploš-
ni ljudski odpor in družbeno samozaščilo.
Razprave sicer nimam prijavljene, najbrže
pa bo obravnava široka in če bo čas dopu-
ščal, se bom vanjo tudi vključil.«

JANJA DOMITROVIČ


